



### القرارات الصادرة في اجتماع الجمعية العامة غير العادية بتاريخ ٣٠ مارس ٢٠٢٦م

يسري دي او ش.م.م. (BDO) بصفته مصفي شركة الكامل للطاقة ش.م.ع.م. (تحت التصفية) (الشركة) اعلان هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط والمساهمين الكرام بأنه تم عقد الجمعية العامة غير العادية للشركة في تمام الساعة العاشرة (١٠:٠٠) من مساء يوم الاثنين الموافق ٣٠ مارس ٢٠٢٦م وذلك عبر المنصة الالكترونية لانعقاد الجمعيات العامة بموقع شركة مسقط للمقاصة والايداع، ولقد بلغ النصاب القانوني لحضور الجمعية نسبة (٨٤,٢٨٩٪) من رأس مال الشركة المصدر، وعليه تم إتخاذ القرارات التالية في اجتماع الجمعية العامة غير العادية:

١. تمت الموافقة على الحساب الختامي المدقق من قبل مراقب الحسابات للشركة عن الفترة من ١ سبتمبر ٢٠٢٥م إلى ١٥ فبراير ٢٠٢٦م.
٢. تمت إحاطة المساهمين بأعمال التصفية عن فترة التصفية النهائية من ١ سبتمبر ٢٠٢٥م إلى ١٥ فبراير ٢٠٢٦م، وتمت الموافقة على تقرير التصفية النهائي.
٣. تمت الموافقة على التوزيع النقدي النهائي لصافي الرصيد النقدي كما في ٣١ يناير ٢٠٢٦م، وذلك بتوزيع مبلغ إجمالي قدره ٨٨٠,٠٠٠ ريال عُماني (أي ما يعادل ٠,٢٠٣ ريال عُماني للسهم الواحد) على المساهمين.

محمد الفارسي

امين السر

**Resolutions passed at the Extraordinary General Meeting (EGM) held on 30 March 2026**

BDO LLC, being the liquidator of Al Kamil Power Company SAOG (under liquidation) (**Company**) is pleased to inform the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the shareholders that the EGM of the Company was held at 10:00 pm on Monday, 30 March 2026 through the electronic platform of the general meetings that can be accessed from the website of Muscat Clearing and Depository Company ([www.mcd.gov.om](http://www.mcd.gov.om)). The shareholders who attended the EGM represented 84.289% of the capital of the Company. The following resolutions were passed at the EGM:

1. The audited closing accounts of the Company, as audited by the Company's auditor for the period from 1 September 2025 to 15 February 2026 were approved.
2. The shareholders were apprised of the liquidation activities for the final liquidation period from 1 September 2025 to 15 February 2026, and the final liquidation report was approved.
3. The final cash distribution of the net cash balance as at 31 January 2026 was approved, by distributing a total amount of RO 880,000 (equivalent to RO 0.0203 per share) to the shareholders.

.....  
**Mohammed Al Farsi**  
**Meeting secretary**